
Referat af Udearealudvalgets møde den 11. april 2024

Deltagere: Anne Tittmann, Lis Jensen, Thomas Pendrup, Sten Hansen, Jens Thejsen,
Jens Blemmer og Henrik Hansen

Velkommen til Thomas. Vi tog en præsentationsrunde.

1 Valg referent
Henrik blev valg

2 valg af ordstyrer
Anne

3 Drøftelse af Jens’ materiale om træregnskab og træpolitik mhp. fremlæggelse til
informationsmødet. Henrik har udsendt kommentarer til punkterne, som kan indgå i
drøftelserne.

Træregnskab. Vi tog udgangspunkt i det tidligere udsendte notat
Vi vil lade ranbeplantning indgå i træregnskabet. Der bliver tale om en skønmæssig
optælling på baggrund af en optælling i et mindre udsnit fordelt i de fire områder:
Beplantningen mod Kærmosevej, mod Galgebakken, mod Herstedvester vej og mod
Damgårdsvej. Vi laver optælling i starten af efteråret.

Øvrig optælling på grunden sker efter renoveringen og når der igen er løv på træerne:
Vi registrerer i et regneark som tidligere beskrevet.
Optælling og opfølgning sker mindst en gang om året, og når vi bemærker ændringer.
Datamodellen i regnearket kan bruges om opstart til GIS ( Geografisk Informations System
). HH kontakter BO-VEST / Mads Redder og hører hvordan det går med en kontrakt på
GIS. Vi forestiller os, at DOMEA.DK drifter GIS for os, og at vi har fulde rettigheder mht til
design mv. Vi kan evt dele vores GIS setup med andre VA-afdelinger.
Jens T skriver en ny version af notatet Træregnskab.

Træpolitik. Vi tog udgangspunkt i det tidligere udsendte notat
Vi nævner i notatet, at udgangspunktet og den gældende træpolitik er, at der i forbindelse
med renoveringer er ryddet ca 80 træer, og at hensynet til de nye omfangsdræn giver
begrænsninger for genplantningen.
Vi drøftede forskellige ændringer og tilføjelser i notatet. Bl.a. om notatet kan beskæres i
retning af en mere læsevenlig form til informatons- / dialogmødet
Jens T skriver en ny version af notatet Træpolitik

4 Gennemgang af Jens’ materiale om genplantning mhp. fremlæggelse til
informationsmødet.
Vi drøftede nogle få tanker om ændringer / tilføjelser i dele af notatet. Fortsættes på næste
møde den 18. april.
Mht til finansieringen af genplantningen blev vi opmærksomme på, at egentlig beslutning om
finansiering tidligst kan ske på et budgetbeboermøde i efteråret 2024. Beboermødet i juni

https://docs.google.com/document/d/1aZmWyywzoei_p3YhiLN7mgRqXvm6p5Ih/edit?usp=sharing&ouid=109833645468460177676&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1V9pv0WoFOXSqVidCvCzg93cygG6GvyMsDnDlkDoIl5I/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1GllLoHoYcT1I2aVMxJi2Qa_Ib5AEGp9D/edit?usp=sharing&ouid=109833645468460177676&rtpof=true&sd=true


kan formentlig disponere over ca 800.000 , der blev afsat på budgetbeboermødet
september 2022. Det må vi undersøge nærmere.

5 Praktisk planlægning af selve informationsmødet - fx indkaldelse, udformning og
formidling af dagsorden, lokale, nøgle osv.
Udsættes til næste møde den 18. april. Jens T rundsender de gældende retningslinjer for
mødeindkaldelse mv.

6 Orientering om møde med Danny den 11. marts vedr. pleje af grønne områder. Se
endvidere Henriks udsendte opsummering fra mødet.
Udsættes til næste møde den 18. april

7 Beskæring af frugttræer i Hyldespjældet.
Udsættes til næste møde den 18. april

8 Dato for næste møde.
18. april kl 19.00
om Genplantningsplanen og planlægning af mødet den 26. maj

9 Kage til næste møde
Anne Tittmann


